
 

InterpellationInterpellation till berörd kommunalråd och/eller ordförande i 
samhällsbyggnadsnämnden om bostäder i Hedesunda. 

När man är ung är det vanligt att man flyttar hemifrån, bor man på landsbygden flyttar 
man gärna till större orter och städer, där utbildning och jobb finns.  Ungdomarna i 
Hedesunda är inget undantag. När de blir äldre och bildar familj vill många flytta hem 
till Hedesunda  men har inget att flytta till. 
För äldre som bor i villa kan situationen vara den att de vill flytta till något mindre, till 
exempel en lägenhet, helst i Hedesunda. Alternativt ett seniorboende eller 
trygghetsboende. 

Men det finns nästan inga villor och lägenheter lediga i Hedesunda. 
Det finns bara en tomt med kommunalt vatten och avlopp. 

Äldre som vill flytta från huset till något annat som till exempel ett Trygghetsboende 
eller en lägenhet måste flytta till stan. 

Hur planerar Gävle kommun för ett framtida boende i Hedesunda? 

Hur tar Gävle kommun reda på vilka önskemål som finns? 
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